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Interpelacja w sprawie lepszego skomunikowania przez miejski transport 
dzielnic Lublina. 
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W związku z dochodzącymi do mnie wieloma sugestiami na temat poprawy efektywności 

komunikacji miejskiej, zwracam się do Pana Prezydenta z propozycjami pewnych zmian. 

Pierwsza sprawa dotyczy poprawy komunikacji między dzielnicami Sławin i Czechów, a 

bardziej konkreUlie chodzi o lepsze skomunikowanie Botanika z Czechowem Południowym, 

ponieważ jest autobus linii nr 47, który w miarę dobrze komunikuje Botanik z Czechowem, ale 

raczej z Czechowem Północnym. Wiele osób z Botanika korzysta z możliwości dokonania zakupów 

na targu przy ulicy Braci Wieniawskich, a najkrótsza droga prowadzi przez ulice, Ducha, Północną i 

Kosmowskiej. Niestety żaden autobus tamtędy nie jeździ. Spotkałem się też z opiniami, że wiele 

osób chciałoby posyłać dzieci do szkoły nr 34 przy Kosmowskiej 3, ale z P?Wodu braku połączenia 

komunikacyjnego nie ma takiej możliwości. Szkoła nr 12 na Sławinie dosłownie „pęka w szfach", a 

w szkole nr 34 brakuje dzieci. Może warto wziąć to pod uwagę? 

Kolejna propozycja dotyczy usprawnienia komunikacji między dzielnicami południowymi i 

północnymi Lublina, a konkretnie między Czubami, a Czechowem przez Sowińskiego i 

Poniatowskiego. Wprawdzie po remoncie Alei Racławickich nadal pozostało „wąskie gardło" na 

Sowińskiego, ale przynajmniej zlikwidowane zostało po stronie Poniatowskiego. Wiem, że pewne 

propozycje już się pojawiały na temat utworzenia nowej linii nr 46. Może sprawa dojrzała, aby 

nadać im wymiar rzeczywisty? 

Proszę rozważyć, czy ze względów ekonomicznych te propozycje będą sensowne. Być 

może wprowadzić czasowo takie rozwiązania, bo dopiero w trakcie funkcjonowania można ocenić, 

czy coś spełnia pokładane nadzieje, czy nie. 
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